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Resume

This study is interested in revealing how to employ graphic design in tourist
advertising boards by analyzing a tourist advertising board for the city of
Istanbul, as well as a tourist advertising board titled the 19th edition of the
International Salon for Tourism and Travel Algeria and preparing a model for a
tourist advertising board "Constantine's Secrets" on the way of the French
"Roland Barthes'. This study concluded that the employment of graphic design

plays an important role in the advertising boards, especially the tourist ones.

Resumé

Cette étude s'intéresse a révéler comment employer le graphisme dans les
panneaux publicitaires touristiques en analysant un panneau publicitaire
touristique pour la ville d'lstanbul, ainsi qu'un panneau publicitaire touristique
intitulé la 19éme édition du Salon international du tourisme et du voyage
Algérie et en préparant un maquette pour un panneau publicitaire touristique
"Les Secrets de Constantin' sur le chemin du "Roland Barthes" francgais. Cette
étude a conclu que I'emploi de la conception graphique joue un réle important

dans les panneaux publicitaires, en particulier les panneaux touristiques



